
 

Αθήνα, 15.1.2025 

Ερώτηση   

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

Θέμα: «Η Υπουργική Απόφαση 65/23344/2024 καταδικάζει τον κλάδο της εγχώριας αλιείας 

σε μαρασμό». 

Το σύνολο σχεδόν του αλιευτικού κόσμου της χώρας κάνει λόγο για μέτρα που εξοντώνουν τις 

αλιευτικές δραστηριότητες βάσει της Υπουργικής Απόφασης 65/23344/2024 - ΦΕΚ 789/Β/2-

2-2024. Τόσο η Πανελλήνια Ένωση Παράκτιων Αλιέων, όσο και το Σωματείο Παράκτιας 

Αλιείας Αίγινας υπογραμμίζουν τα αδιέξοδα που επιφέρουν οι προβλέψεις του Υπουργείου 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων στους παράκτιους αλιείς, καθώς εισάγονται ρυθμίσεις 

που στερούνται στοιχειώδους ρεαλισμού. 

Συγκεκριμένα, η υποχρέωση οι αλιείς να ενημερώνουν τη λιμενική αρχή τέσσερις ώρες πριν 

βγουν στο λιμάνι, για την ποσότητα και το είδος των αλιευμάτων τους, όπως και το να ζυγίζουν 

τα αλιεύματά τους σε πιστοποιημένη ζυγαριά και να τα τοποθετούν σε ξεχωριστά ιχθυοκιβώτια 

ανά είδος, είναι εξοντωτικά μέτρα για ανθρώπους που καλούνται να αναπαράγουν τον εαυτό 

τους και τις οικογένειες τους κάτω από πολύ δύσκολες συνθήκες. Οι αλιείς διεξάγουν μια πολύ 

κοπιώδη και εξαντλητική εργασία εντός θαλάσσης και οι ρυθμίσεις που έφερε το αρμόδιο 

Υπουργείο στην ουσία επιμηκύνουν τεχνητά τις ώρες εργασίας των αλιέων. Παράλληλα, η 

πρόβλεψη επιβολής ποινών μέσω μοριοδότησης για όσους αλιείς δεν συμμορφωθούν με τα 

ανωτέρω, με κίνδυνο να χαθεί ακόμα και η άδεια ασκήσεως επαγγέλματος, είναι απαράδεκτη 

και αντιαναπτυξιακή, καθώς επιβάλλει σε ανθρώπους που κατά τεκμήριο συνήθως αγνοούν 

τον χειρισμό ψηφιακών εργαλείων, να αποστέλλουν στοιχεία μέσω ψηφιακών πλατφορμών σε 

μηνιαία βάση στο αρμόδιο Υπουργείο. Είναι ολοφάνερο πως πρόκειται για μέτρα αλιευτικής 

πολιτικής που ωθούν εκτός κλάδου μεγάλη μερίδα των αλιέων, με καταστροφικά για τους 

τελευταίους αποτελέσματα και ευεργετικές επιδράσεις σε όσους δραστηριοποιούνται στον 

κλάδο και διαθέτουν στρατηγικά αποθέματα. 
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Κατόπιν αυτών, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

● Θα συνεχίσει το αρμόδιο Υπουργείο μέσω των Διευθύνσεων Αλιείας να δέχεται 

εκπρόθεσμες ανανεώσεις επί των ποσοτήτων αλιευμάτων από τους αλιείς ή θα 

ακυρώσει στην πράξη την πρακτική αυτή με ορατό το ενδεχόμενο πολλές άδειες 

ασκήσεως επαγγέλματος να χαθούν; 

● Σκοπεύετε να εισάγετε νομοθετική ρύθμιση που θα αίρει την κατάργηση των 

θεσμικών οργανώσεων των αλιέων με βάση το ψήφισμα που ομόφωνα ενέκρινε η 

Πανελλήνια Ένωση Παράκτιων Αλιέων; 

● Με ποια μέσα θα διασφαλιστεί η απρόσκοπτη αλιεία στον Αμβρακικό Κόλπο, 

δεδομένης της φημολογίας περί δημιουργίας μεγάλου πλωτού φωτοβολταϊκού 

πάρκου, και πως το αρμόδιο Υπουργείο σκοπεύει να προστατεύσει τη βιοποικιλότητα 

του κόλπου, για την οποία κρούουν τον κώδωνα του κινδύνου τοπική αυτοδιοίκηση, 

πανεπιστημιακά τμήματα, επαγγελματικοί φορείς και περιβαλλοντικές οργανώσεις; 

 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Αθανάσιος (Νάσος) Ηλιόπουλος 

Αθανασία (Σία) Αναγνωστοπούλου 

Χουσείν Ζεϊμπέκ 

Θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα 

Μερόπη Τζούφη 

Οζγκιούρ Φερχάτ 

 

 

 




